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Abstract (en)
[origin: US4594295A] A two-part cut sheet metal lamination element wherein one of the two sheet metal parts 1 comprises two outer legs 3
and a middle leg 4, the other sheet metal part 5 comprises a crosslink, the two outer legs of the first sheet metal part and the crosslink of the
second sheet metal part are rigidly attached to each other, and the free end of the middle leg 4 interacts with the crosslink of the second sheet
metal part by a short projection 10 which prevents movement of the free end of the middle leg with respect to the corresponding crosslink by an
engagement produced when the two sheet metal parts are pressed together, said engagement and immobilization resulting from the punched or
stamped configurations of the sheet metal parts. The projection is in the form of a small, narrow projection 10 which may be on the crosslink, and
prior to the pressing together of the two sheet metal parts, the projection 10 and the cooperating region 9, 13 of the cooperating region on the
middle leg pressed against the projection may or may not have matching configuration and dimensions, so that after the two sheet metal parts are
pressed together the middle leg is held securely by means of a press fit or force fit between the projection and cooperating region. A core, e.g., of a
transformer or inductor, comprised of such cut sheet metal lamination elements has greatly reduced (mechanical) hum, particularly at relatively high
temperatures.

Abstract (de)
Es gibt einen zweiteiligen Blechschnitt, bei dem der eine Blechteil (1) zwei Aussenschenkel (3) und der andere Blechteil (5) ein Joch aufweist,
die beiden Aussenschenkel des einen Blechteiles und das Joch des anderen Blechteiles fest miteinander zu verbinden sind und das freie
Ende des von dem einen Blechteil gebildeten Mittelschenkels (4) sowie das von dem anderen Blechteil (1) gebildete Joch mittels eines kurzen
Vorsprunges (10) unter Konizität zusammenwirken. Dabei ist es erwünscht, wenn die Beweglichkeit des freien Mittelschenkelendes gegenüber
dem zugeordneten Joch aufgrund einer durch die Stanzung gegebenen Gestaltung der Blechteile durch das Gegeneinanderpressen der Blechteile
verhindert ist. Dies ist erreicht, indem der Vorsprung als kleine schmale Nase (10) ausgebildet ist, die Abmessungen des Nasenbereiches sowie
des Blechschnittbereiches (9, 13), die aneinander anliegen, vor dem Gegeneinanderpressen nicht zueinander passende Abmessungen aufweisen
und der Mittelschenkel (4) nach dem Gegeneinanderpressen der beiden Blechteile mittels Klemmsitz der Nase gegen Bewegungen des freien
Mittelschenkel-Endes rechtwinkelig zur Schenkelebene gesichert gehalten ist. Ein Kern aus diesem Blechschnitt zeichnet sich, besonders auch bei
höheren Temperaturen, durch stark verminderten Brumm aus.
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